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Andris – Sveiki. Vai ir plānots izmainī

Sveiki. Vai ir plānots izmainīt automašīnu stāvēšanas atļaujas vai pieņemt kādus mērus pie
kafejnīcas Abra? Karstajā laikā ir pamatīgi sabojāta asfalta sadalošā līnija šosejas vidū,un
tas notika dēļ mašīnu novietnes nomalē,un pārējiem braucējiem nācās pārkārtoties uz
šosejas vidu,lai apbrauktu.


